
 علوی: بی انگیزه ها 
لیست فولاد را پر نکنند

ســـیدمحمد علوی سرپرســـت پیشـــین تیـــم فوتبال 
فولاد خوزســـتان در مورد انتخـــاب یحیی گل محمدی 
به عنـــوان ســـرمربی جدیـــد این تیـــم می گویـــد: »به 
یحیـــی گل محمـــدی تبریـــک می گویم. حضـــور او در 
فـــولاد خوزســـتان انتخـــاب خیلـــی خوبی بـــرای این 
باشـــگاه اســـت. آقایحیی گزینـــه خوبی بـــرای فولاد و 
دارای ســـابقه خیلی درخشـــانی اســـت. ایشان نشان 
داده اســـت که می توانـــد کارهای بـــزرگ انجام بدهد. 
بعـــد از جواد نکونـــام، فولاد واقعاً به یـــک مربی مانند 
یحیـــی گل محمـــدی نیاز داشـــت. ان شـــاءالله بتواند 
مثمرثمـــر باشـــد. در کنـــار آقایحیـــی، بایـــد بـــه آقای 
هوشـــنگ نصیـــرزاده هم تبریـــک بگویـــم و امیدوارم 
بتوانـــد کار بزرگـــی در فـــولاد انجـــام بدهد.امیدوارم 
نصیـــرزاده بتواند با تکیـــه به توانایـــی بچه های فولاد، 
کارخانه فولاد و اداره مناســـب بازیکنان، تیمی بســـازد 
کـــه در حدواندازه هـــای خـــود فـــولاد باشـــد. مـــردم 
خوزســـتان و الان کل ایران از تیم فـــولاد انتظار دارند، 
چـــرا که فـــولاد فقـــط و فقـــط متعلـــق به خوزســـتان 
نیســـت و می تواند با توجـــه به امکانات و شـــرایطش 
در آســـیا حرفـــی بـــرای گفتن داشـــته باشـــد و خودی 
نشـــان بدهـــد.« او بـــا اشـــاره بـــه پـــر بودن لیســـت 
نقل وانتقالاتـــی ایـــن تیـــم می گویـــد: »چالـــش پـــر 
بودن لیســـت نقل وانتقالاتی فولاد، مشـــکلی قدیمی 
اســـت که تقریباً هر ســـال وجود داشـــته اســـت. این 
مشـــکل به این دلیـــل رخ می دهد که برخـــی مدیران 
بـــا اهـــداف و منظور قبلـــی قـــرارداد نامناســـب امضا 
می کننـــد. اگـــر قرار اســـت لیســـت پـــر شـــود باید از 
جوانانی کـــه در مقطع پایین تر بـــازی می کنند و توان 
کمـــک به تیـــم را دارنـــد، بهـــره گرفته شـــود. در واقع 
بازیکنانی که ســـنی از آنها گذشـــته، در فـــولاد و دیگر 
تیم هـــا مثمرثمر نیســـتند و نمی تواننـــد کمکی کنند. 
وقتـــی آنها مطمئن هســـتند کـــه به تیم ملـــی دعوت 
نمی شـــوند و اتفـــاق جدیدی در زندگی فوتبالی شـــان 
رخ نمی دهـــد، بنابراین بدون انگیـــزه و خالی از فایده  
برای تیم شـــان می شـــوند. پیشـــنهادم این اســـت که 
در باشـــگاه فـــولاد کمیتـــه  نقل وانتقالاتی ایجاد شـــود 
تـــا انتقـــال بازیکنـــان از جنبه هـــای مختلف بررســـی 
شـــود. مدیر مالی، حســـابرس، اعضای فنی، مدیریت 
باشـــگاه و... باید عضو کمیته باشـــند تا قبل، حین و 
بعد از یـــک فصل همکاری با بازیکـــن عملکرد او مورد 

بررســـی قرار بگیرد.

رجب زاده روی نیمکت پارس جنوبی جم
مســـئولان باشـــگاه پارس جنوبی بعد از قطـــع همکاری با 
امیدرضا روانخواه در روزهای گذشـــته مذاکرات متعددی 
را بـــا مهـــدی رجب زاده ســـرمربی پیشـــین فجرسپاســـی 
شـــیراز داشـــتند و با این ســـرمربی بـــرای نشســـتن روی 
نیمکت خـــود به توافق کامل رســـیده اند .کاپیتان ســـابق 
ذوب  آهن و ســـرمربی فصل پیش فجرسپاســـی که در روز 
آخر مسابقات لیگ یک به واســـطه بازی رودررو نتوانست 
به لیگ برتر برســـد، حالا در پارس جنوبـــی جم به دنبال 
چالش جدیدی اســـت. پـــارس جم که 3 فصـــل در لیگ 
برتـــر حضور داشـــت، حالا ســـودای بازگشـــت به ســـطح 
اول فوتبـــال ایران را در ســـر می پروراند و با ســـرمربیگری 
رجـــب زاده بـــه ایـــن مســـأله مهـــم می اندیشـــد. مهـــدی 
رجـــب زاده دیروز به عســـلویه ســـفر کرده و قرار اســـت در 
دفتر باشـــگاه پـــارس جنوبی به طور رســـمی قـــراردادش 
را امضـــا و کار خـــود را به عنوان ســـرمربی جدیـــد این تیم 

کند. وع  شر

هافبک ذوب آهن امیداور به آینده

 رضایی: نمی خواهم درباره 
مس رفسنجان حرف بزنم

مهـــرداد رضایـــی، هافبـــک فصـــل گذشـــته ذوب آهن 
اصفهـــان اکنـــون قـــراردادش با این باشـــگاه بـــه پایان 
رســـیده و باید برای آینـــده اش تصمیم بگیـــرد. رضایی 
در مـــورد فصلـــی کـــه ســـپری کـــرد، این طـــور حـــرف 
می زنـــد: »فصل خوب و فشـــرده ای بـــود و پایان خوبی 
بـــا تیـــم ذوب آهـــن داشـــتیم. شـــاید اگـــر یک ســـری 
مصدومیت هـــا و بدشانســـی ها بـــرای تیـــم مـــا پیـــش 
نمی آمـــد می توانســـتیم در رتبـــه بهتـــری هـــم قـــرار 
بگیریـــم. در کل خـــدا را شـــکر می کنـــم کـــه توانســـتم 
فصـــل را بـــه ســـامت بـــه پایـــان برســـانم.« او در مورد 
آینـــده خـــود در فصـــل پیـــش رو حرف هـــای دارد: »من 
قراردادم بـــا ذوب آهن بـــه اتمام رســـیده و الان بازیکن 
آزاد هســـتم. چند پیشـــنهاد خـــوب دارم کـــه دارم روی 
آنها فکر می کنم. در نهایت امیدوارم هرچه خیر اســـت 
برایـــم پیش بیاید.« هافبک ســـابق مس رفســـنجان در 
مـــورد اتفاقاتی که باعـــث جدایی اش از این تیم شـــد، 
می گوید: »نمی خواهم به گذشـــته برگردم و به مســـائل 
حاشـــیه ای فکر کنم. این روزها تمرکـــزم روی تمرینات 
اختصاصی ام اســـت و برای فصل آینده آماده می شوم.«

مصاحبه و خبر
ثمره یک انتخاب درست در تبریز

 »اسکوچیچ« راه و چاه ها 
را می شناسد

حســـن مهمی که انتخاب دراگان 
اســـکوچیچ به عنوان ســـرمربی 
جدیـــد تراکتور دارد، این اســـت 
کـــه ایـــن مربـــی اهل کرواســـی 
بـــه ســـبب چنـــد مقطـــع حضور 
و کارش در جامعـــه فوتبـــال ایران 
کاماً با شـــرایط ما آشـــنا اســـت و 
بازیکنـــان ایرانـــی و آداب و اصـــول 
آنهـــا را می شناســـد و بنابراین بدون 
هیچ گونه فوت وقـــت و مقدمه چینی 
می تواند وارد عمل شـــود و »پرشورها« 
را بـــرای فصـــل بعدی لیگ برتر کشـــور 

آمـــاده کند. 
ایـــن چیـــزی اســـت کـــه شـــامل خـــوان  
کارلـــوس  گاریـــدو، ســـرمربی اســـپانیایی جدید 
پرســـپولیس نمی شـــود و وی به ســـبب تـــازه وارد 
بودن به محیط فوتبال کشـــورمان بـــا خصوصیات 
مردان ما آشنا نیســـت و حداقل سه چهار ماه زمان 
می بـــرد که ایـــن قبیـــل آگاهی ها را به دســـت بیاورد 
و ضررهـــای ایـــن ماجرا امـــکان دارد به ســـرخ های 

تهرانی وارد شود و کســـب نتایج ضعیف احتمالی که 
محصول عدم شـــناخت گاریدو از کیفیـــت بازیکنان 
پرســـپولیس اســـت، شـــاید آنهـــا را از جـــاده تجدید 
قهرمانی شـــان بـــه کلی خـــارج کند و زمینگیرشـــان 

سازد. 
در مـــورد اســـکوچیچ البته چنین نیســـت زیـــرا او در 
ســـه مقطع زمانی، قریب به 8 ســـال در ایران زیسته 
و در چنـــد تیـــم کشـــورمان شـــامل ملـــوان انزلـــی، 
فـــولاد خوزســـتان و صنعت نفـــت آبـــادان کار کرده و 
می دانـــد جنـــس و بافـــت فوتبـــال ایران چیســـت و 
بـــه چه ســـازوکارهایی برای کســـب موفقیت در لیگ 

کشـــورمان نیاز است. 
نقطـــه اوج توفیق اســـکوچیچ در فوتبال ایـــران طی دو 
سالی شـــکل گرفت که او ســـکاندار تیم ملی شد و با به 
جای گذاشـــتن رکورد عالی 15 برد، یک تســـاوی و فقط 
دو شکســـت قاطعانه تریـــن صعـــود یوزها را بـــه مرحله 
نهایـــی جام هـــای جهانـــی طـــی 6 دوره راهیابی مان به 

این مرحله در ســـال 2022 تحقق بخشـــید. 
ایرانـــی و  بازیکنـــان  بـــا خلق وخـــوی  اســـکوچیچ 
چگونگی ســـروکله زدن با آنها هم آشـــنا اســـت و این 
بـــه او کمـــک می کنـــد از هفته آینـــده کـــه تمرینات 
تراکتـــور را برای شـــروع فصـــل جدید کلیـــد می زند، 
راه وچـــاه را بشناســـد و بدانـــد که این تیـــم پرطرفدار 
تبریـــزی را چطور می توان از گردنه های ســـخت لیگ 

بیســـت وچهارم عبور داد. 
درســـت اســـت که اســـکوچیچ با ســـه چهار بازیکن 
تراکتور آشـــنا نیســـت و در گذشـــته با آنها همکاری 
نداشـــته اما بـــا تعدادی از آنها آشـــنا اســـت و کلیت 
این تیـــم و کارهای لازم بـــرای ارتقای هرچه بیشـــتر 

آن را می شناســـد. 
او از روحیات خیل طرفداران تراکتور هم اطاعات 
کافـــی دارد و می دانـــد کـــه در چه جایگاه حســـاس 
و دشـــواری نشســـته و بایـــد چـــه نـــوع فوتبالـــی را 
ارائـــه بدهـــد که محبـــوب هـــواداران باشـــد. همه 
ایـــن آگاهی هـــای نســـبی و کلی محصـــول انتخاب 
عاقانـــه ســـران تراکتـــور و رویکـــرد آنهـــا بـــه یک 
مربی آشـــنا بـــا فضـــای فوتبـــال ایـــران و واقف به 
فرمول هـــای کســـب موفقیـــت در آن اســـت. بـــه 
اینهـــا بیفزاییـــد انتقـــال امثـــال مهـــدی ترابـــی و 
دانیالی اســـماعیلی فر از پرســـپولیس بـــه تبریز را 
و همچنیـــن ابقـــای حداقـــل 70 درصـــد از نفرات 
فصـــل گذشـــته پیراهن قرمزهـــای تبریـــزی را تا 
دریابیـــد، مدیـــران تراکتـــور بـــا ارجـــح شـــمردن 
اســـکوچیچ بر حمید مطهری که این تیم را در 6 
هفتـــه پایانی فصل پیش با کســـب نتایجی قابل 
قبول هدایت کرد و به رتبه چهارم لیگ رســـاند، 
آن قدرها هـــم گزینش نادرســـتی نداشـــته اند.

تحلیل

وصال روحانـی
خبرنگار

شمس آذر بجز دقیقی گزینه دیگری ندارد نصیرزاده: لیست خریدهای فولاد را اعلام نمی کنیم
اینکه عملکرد  به  با توجه  تیم فوتبال شمس آذر قزوین   
خوبی در فصل گذشته داشت، نگاه فوتبالی ها را به خود 
معطوف کرد. همین موضوع باعث شده تا مشتریان زیادی 
برای بازیکنان و کادرفنی این تیم دست و پا شود و بازیکنان 
این تیم به فکر جدایی بیفتند. به عاوه اینکه این تیم برای 
فصل آینده هنوز وضعیت مشخصی ندارد و مدیرعاملش با 
حواشی پرونده فساد فوتبال از سمتش برکنار شده و حتی 
امتیاز  تیم در فکر فروش  این  شنیده می شود که مالک 
به قوانین جدید سازمان لیگ،  با توجه  تیم هم بود که 
عماً دست مالک برای فروش این تیم بسته شد. اکنون 
شمس آذر نه مدیرعامل مشخصی دارد و نه سرنوشت نیمکت 
مربیگری اش معلوم است؛ میثم شاهین مدیر روابط عمومی 
شمس آذر در خصوص آخرین وضعیت نیمکت مربیگری این 
تیم، گفت: »در حال حاضر باشگاه با هیچ کسی جز سعید 
دقیقی وارد مذاکره نشده است اما همچنان با او به توافق 
نهایی نرسیدیم. باشگاه شمس آذر هیچ گزینه ای جز او را مد 
نظر ندارد و تمام سعی خود را می کنیم تا با او به توافق نهایی 
برسیم.« او در پاسخ به این سؤال که آیا اختافی میان باشگاه 
و سعید دقیقی است که تا به الان با او به توافق نرسیده اند، 

پاسخ داد: موضوعات فوتبالی وجود دارد که درحال بررسی 
عمومی  روابط  مدیر  برسیم.  نهایی  نتیجه  به  تا  هستند 
شمس آذر با توجه به اینکه صبح دیروز اعام شد نامه نظام 
وظیفه علیرضا جعفرپور سنگربان جوان این باشگاه برای 
باشگاه ملوان ارسال شده است و این بازیکن باید در فصل 
جدید برای خدمت سربازی راهی انزلی شود، اظهار کرد: 

»باشگاه هیچ اطاعی در مورد این موضوع ندارد.«

هوشـــنگ نصیرزاده مدیرعامل باشـــگاه فولاد خوزستان 
در گفت و گـــو بـــا ایـــران ورزشـــی در خصـــوص آخریـــن 
برنامه هـــای در نظـــر گرفته شـــده برای تیم فـــولاد بعد از 
انتخاب یحیی گل محمدی و لیســـت ارائه شده از سوی 
سرمربی جدیدشـــان به ایران ورزشـــی گفت: سرمربی 
تیم فـــولاد لیســـتی به باشـــگاه ارائـــه داده اســـت اما ما 
نمی توانیـــم این لیســـت را رســـانه ای ســـازیم چـــون در 
این صورت با مشـــکات زیـــادی مواجه خواهیم شـــد به 
همین دلیـــل ترجیح می دهیم مســـائل مان را خودمان 

. یم ببر پیش 
 مدیرعامل باشـــگاه فولاد در ادامه افـــزود: تمرینات تیم 
فـــولاد از روز پنجشـــنبه در اهـــواز آغـــاز خواهد شـــد اما 
بعـــد از چند جلســـه تمرین تیم در شـــهر اهـــواز، اردوی 
خودمـــان را در هتل المپیک برگزار کـــرده و در تمریناتی 

کـــه درتهران انجام می شـــود. 
ســـرمربی تیم مان بررسی و ارزیابی نهایی را در خصوص 
بازیکنـــان انجـــام خواهـــد داد تا تیـــم با شـــرایط بهتری 
مواجه شـــده و تمرینات هدفمندتر و بهتر برگزار شـــود. 
نصیـــرزاده در رابطه با برگـــزاری اردوی خارجی تیم فولاد 

خاطرنشـــان ســـاخت: بعد از اردوی خودمـــان در تهران 
کـــه 10 روز خواهد بـــود به مدت دو هفتـــه اردوی خارجی 
خودمـــان را در شـــهر آنتالیـــای ترکیـــه برگـــزار خواهیم 
کرد تـــا در آنجا تمرینات مـــان را ادامـــه داده و چند بازی 
تدارکاتی هم با صاحدید ســـرمربی مان در اردوی ترکیه 
برگـــزار خواهیـــم کـــرد تـــا تیم مان بـــه آمادگـــی خوبی 
برســـد و برای لیگ به شـــکل خوبـــی روند آماده ســـازی 

تیم برگزار شـــود.
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 به اسکوچیچ کمتر از یک میلیون دلار دادیم

مظفری زاده: با دروازه بان 

استقلال هیچ صحبتی نداشتیم

ســـت  پر سر ه  د ا ی ز مظفـــر ســـعید 

خصـــوص  در  تراکتـــور  مدیرعاملـــی 

بعضی مسائل حســـاس و کلیدی تیم 

تراکتور ســـازی و انتخاب سرمربی این 

تیم و ســـایر مـــوارد بـــا ایران ورزشـــی 

صحبـــت کرد و نقطـــه نظـــرات خود را 

ســـاخت. ح  مطر

چه مربیانی را برای دستیاری 

اسکوچیچ مدنظرتان است؟

سرمربی  جدید درحال بررسی است و 

تا دو ســـه روز آینده نام مربیان مدنظر 

خودش را به مـــا اعام خواهد کرد.

مربی ایرانی هم در کادر 

اسکوچیچ قرار خواهد داشت؟

مـــا در ایـــن رابطـــه دخالـــت نخواهیم 

کـــرد امـــا حتمـــاً ســـرمربی جدیـــد از 

مربیان ایرانی هم در کادرش اســـتفاده 

خواهدکرد؛ مثـــل دوره قبل و در زمان 

خمس که مربیـــان ایرانی در کادر فنی  

حضور داشـــتند.

قرارداد اسکوچیچ چه زمانی ثبت 
خواهد شد؟

درحـــال بررســـی هســـتیم امـــا هنـــوز 

قرارداد اســـکوچیچ ثبت نشـــده است 

اما حتماً بـــه زودی این اقدامات انجام 
خواهد شـــد.

در مورد رقم یک میلیون دلاری 

اسکوچیچ چه صحبتی دارید؟

قرارداد ما با اســـکوچیچ یـــک میلیون 

دلار نیســـت و بـــه مراتب کمتـــر از این 
ارقام اســـت.

اما پرسپولیس قصد داشت با 

پانصدهزار دلار این مربی را به 

خدمت بگیرد که این رقم با 

موافقت اسکوچیچ مواجه نشد؟!

ما کاری به باشـــگاه های دیگر نداریم و 

در این خصوص فقط مســـائل مربوط 

می کنیـــم.  دنبـــال  را  خودمـــان  بـــه 

همان طور کـــه گفتم رقم مـــورد توافق 

ما بـــا اســـکوچیچ بـــه مراتـــب کمتر از 

یک میلیـــون دلاری اســـت که خبرش 

در رســـانه ها پیچیده اســـت.

در مورد بازیکنان مدنظر  

اسکوچیچ چه صحبتی دارید؟

در ایـــن رابطـــه حتمـــاً نیاز هســـت که 

جلســـه ای بـــا ســـرمربی تیـــم داشـــته 

باشـــیم و این جلســـه حتماً بـــزودی با 

مربی مـــان برگـــزار خواهد شـــد.

بعد از اینکه احتمال حضور 

بیرانوند در تراکتور کمرنگ 

شده حالا بحث حضور حسینی 

دروازه بان استقلال و مذاکره تان 

ح است. با این وی مطر

مطرح کـــردن نام ها بیشـــتر گمانه زنی 

رســـانه ای اســـت. مـــا نفـــرات زیـــادی 

را بررســـی می کنیـــم امـــا بـــا حســـینی 

صحبتـــی نداشـــته ایم چـــون خودمان 

هـــم دروازه بانـــی ماننـــد  پورحمیـــدی 

داریـــم و به همیـــن دلیـــل صحبتی با 

دروازه بان اســـتقال نداشـــتیم.

ناصر قراگزلو
خبرنگار

مصاحبه

خروجی های اسکوچیچ مشخص شدند
سرپرســـت مدیرعاملـــی باشـــگاه تراکتـــور اعام 
کرد کـــه این تیم در تابســـتان فعلی پنـــج بازیکن 
خروجـــی خواهـــد داشـــت و البته احتمـــال دارد 
نفرات دیگـــری هم به این لیســـت اضافه شـــود. 
به گفته سعید مظفری زاده، صفا هادی، گوستاوو 
واگنین، سیدمحمد حســـینی، ارسان مطهری و 
میلوش دلتیـــچ به صـــورت قطعی جدا شـــدند تا 
لیست بزرگســـالان تراکتور تعداد سهمیه بیشتری 
برای خرید داشـــته باشـــد. در این بین جدایی صفا 
و گوســـتاوو باعث شـــده تا تراکتور امـــکان خرید 4 
بازیکـــن خارجی را داشـــته باشـــد که البتـــه یکی از 
این نفرات باید بازیکن آسیایی باشد. البته لیست 
بزرگســـالان در فصل آینـــده 20 نفره خواهـــد بود و 
به همین دلیل سرخپوشـــان تبریزی فعاً شـــش 
سهمیه آزاد خواهند داشـــت که احتمالاً در همین 
روزهای پیش رو این شـــش سهمیه پر خواهد شد.

 رامین-سپاهان
منتظر یک جنجال جدید باشید

بعد از پایان فصل بیســـت و ســـوم لیگ برتر، 
باشـــگاه ســـپاهان تأکید کرد رامین رضاییان 
یک ســـال دیگـــر با این باشـــگاه قـــرارداد دارد 
امـــا دارای بند جدایی اســـت. مدافع راســـت 
طایی پوشـــان تأکید می کند کـــه با اطمینان 
از پایـــان قـــرارداد همـــکاری اش با هـــواداران 
باشـــگاه اصفهانـــی وداع کرده اســـت. در این 
میـــان برخـــی معتقدند از نظر ســـازمان لیگ 
بازیکـــن مذکـــور، بازیکـــن آزاد اســـت چرا که 
بعـــد از ماجراهای مربوط به ســـقف بودجه، 
ســـپاهان اقدام به امضـــای متمم هایی کرده 
بـــود کـــه بعدهـــا از ســـوی کمیتـــه انضباطی 
فدراســـیون فوتبـــال تخلف شـــناخته شـــد و 
این باشـــگاه هم جریمه ای نقدی و ســـنگین 
را تجربه کرد. باشـــگاه ســـپاهان اما همچنان 

می گویـــد رضاییان قـــرارداد دارد.
حتی طی یکی دو روز گذشـــته اســـتوری هایی 
که دوطرف در خصوص دفاع از خود انتشـــار 
می دادنـــد بـــه ابهامـــات این موضـــوع افزود. 
البته باشـــگاه ســـپاهان بـــه یک نکته اشـــاره 
داشـــت و آن اینکـــه رامین در صـــورت انتقال 
به تیم هـــای داخلی بایـــد رضایت نامه بگیرد. 
این یعنی اینکـــه او برای دوباره لژیونر شـــدن 
مشـــکلی ندارد. دیـــروز هم خبری رســـید که 

این بازیکن از دو کشـــور حـــوزه خلیج فارس 
پیشـــنهاد دارد. هر چند گمانه زنی های زیادی 
هـــم دربـــاره انتقـــال جنجالـــی او بـــه یکی از 

تیم های داخلی شـــنیده می شـــود. 
رســـول باختـــر کارشـــناس حقوقـــی ورزش 
می گویـــد: »مهمتریـــن نکته ای کـــه به لحاظ 
حقوقـــی ابتـــدا بایـــد آن را  بررســـی کنیـــم، 
اینجاســـت کـــه آیـــا آن الحاقیـــه یـــا ضمیمه 
قـــرارداد معتبـــر اســـت یا خیـــر؟ طبـــق ماده 
10 دســـتورالعمل 30 بنـــدی ســـقف بودجـــه 
ســـال  گذشـــته و  مـــاده 15 دســـتورالعمل 
امســـال ضمائمی کـــه ثبت نشـــدند اعتباری 

ندارنـــد و نمی شـــود کاری کـــرد. بازیکـــن یـــا 
باشـــگاه تفاوتی ندارند، اگر بخشـــی از قرارداد 
همکاری شـــان ثبت نشده باشـــد، طبق این 
قانون نمی توان به آن اســـتناد کـــرد. فیفا هر 
قراردادی که بین طرفین منعقد شـــده باشـــد 
را معتبـــر می دانـــد و  ثبت را از شـــرایط اعتبار 
نمی دانـــد. طبیعتـــاً در چنین شـــرایطی برای 
فیفـــا، قوانیـــن مرجـــع و حاکم خواهـــد بود. 
مثاً اینطور نیســـت کـــه بگوییم صرفـــاً برای 
بازیکنـــان شـــاغل در لیـــگ ایران بـــه قانون 

ســـقف بودجـــه اســـتناد می کند.«
اما اگـــر ســـازمان لیـــگ تأییـــد کند قـــرارداد 
رامین رضاییان با ســـپاهان به اتمام رســـیده 
اســـت و او به اســـتناد بـــه همیـــن صحبت از 
جمـــع طایی پوشـــان جدا شـــود امـــا بعد از 
پیشـــرفت روند دادرســـی مشـــخص شود که 
حق با ســـپاهان بوده، چـــه عواقبی در انتظار 
بازیکن و مسئول ســـازمان لیگ خواهد بود: 
»مســـئولیتی با ســـازمان لیـــگ نخواهد بود. 
اظهارات مسئولان ســـازمان لیگ تنها خبری 
اســـت. در واقع قرارداد بین باشگاه و بازیکن 

اســـت و مســـئولیت عـــدم رعایت 
مفاد قرارداد هم بـــه پای همان ها 

بود.« خواهد 

 تارتار فعلاً تنها گزینه 
هدایت ملوان است

دومیـــن نشســـت هیأت مدیره باشـــگاه ملوان بعـــد از پایان فصل بیست وســـوم 
لیـــگ برتر در روز 21 تیر ماه 1403 برگزار می شـــود. با توجه به اینکه سپیدپوشـــان 
خـــزر یکی از پنج تیمی هســـتند که هنوز سرنوشـــت نیمکت آنها روشـــن نشـــده 
اســـت، تکلیـــف باشـــگاه در حوزه های مختلـــف احتمالاً امروز مشـــخص خواهد 

 . شد
براســـاس این گـــزارش، عملکـــرد ایـــده آل مهدی تارتـــار در فصل بیست وســـوم 
لیـــگ برتر و کســـب بهترین نتیجـــه تاریخ ملـــوان در این رقابت ها، باعث شـــده 
اســـت تـــا اعضای هیأت مدیره این باشـــگاه شـــمالی بـــرای ادامه همـــکاری با وی 

ابـــراز تمایل کنند.
از ســـوی دیگر مهـــدی تارتار ترجیح می دهـــد فصل آینده در تیمـــی متمول به کار 
خـــود ادامه بدهد و با توجه به انتظـــارات هواداران ملوان و شـــرایط مالی که این 

باشـــگاه دارد، خیلی مایل به ادامه همکاری نیســـت. 
اگـــر چه ظاهراً یکی از هلدینگ ها گزینه اسپانســـری باشـــگاه مذکور اســـت، ولی 
به هـــر حال وضعیـــت مالی این باشـــگاه در مقایســـه بـــا باشـــگاه های صنعتی از 

همین حالا روشـــن است. 
با وجـــود تمام این مـــوارد به راحتـــی هم نمی تـــوان از جذب بازیکنان شـــاخص 
به عنوان ســـرباز - بازیکن  عبور کـــرد. به هر حال تا لحظه تحریـــر این خبر مهدی 
تارتار تنها گزینه هدایت ملوان اســـت و در جلســـه امروز )پنجشنبه( هیأت مدیره 

ملوانان احتمالاً تکلیف این قضیه روشـــن خواهد شـــد.
تاتـــار می دانـــد کـــه تکـــرار موفقیـــت فصـــل قبل بســـیار ســـخت خواهـــد بود. 
بـــه همیـــن دلیـــل تصمیـــم نهایـــی را بـــرای مانـــدن در انزلـــی نگرفتـــه اســـت.  
تاتـــار به واســـطه همیـــن نتایجـــی که بـــه دســـت آورده ســـطح توقع هـــواداران 
تیمـــش را هم بـــالا بـــرده و  بـــرای اینکه فصـــل بهتری را پیش رو داشـــته باشـــد 
 جـــذب بازیکنـــان مـــورد نظـــر و تأمیـــن بودجـــه لازم در اولویـــت برنامه هـــای 

این مربی است.


